
Latvijas Jaunatnes ziemas olimpiāde 
 

Kā jau katru gadu tad arī šogad notika Latvijas Jaunatnes ziemas olimpiāde Ērgļos, kur arī dalību ņēma 
mūsu skola Rīgas Valsts vācu ģimnāzija. Šogad mūsu skolu pārstāvēja 55 skolēni, 20 kalnu slēpotāji un 35 
snovotāji, un viņus pavadīja vislabākie un visjaukākie skolas skolotāji – Iveta Daude, Arnis Šķēle, Māris 
Liepiņš un Ingūna Kalniņa. 

Ir 4. februāra rīts kad pie skolas plkst. 6.30 ierodas mūsu skolēni ar labām emocijām un pilna spara, lai 
doties ceļā uz Ērgļiem, jo plkst. 7.00 bija sarunāta izbraukšana, bet, protams, ir daži skolēni, kuri jau kavējas, 
un zvana mūsu skolotājai un saka mēs tūlīt būsim esam jau pie Maksimas Imantā , un šie kavētāji ir brāļi 
Donovi, Otto Buls un Aregaks Avetjans.  

Plkst. 7.10 esam sakāpuši autobusā, lai dotos uz Ērgļiem. 10.15 ierodamies Ērgļos, un dodamies uz 
mandāta komisiju reģistrēties, lai saņemtu starta numurus, kā arī nelielus suvenīrus un identifikācijas kartes, kas 
pierāda, ka esi Olimpiādes dalībnieks. Pa to laiku, kamēr skolotāji atradās sapulcē, bērni varēja aiziet uz 
labierīcībām un pārģērbties sacensības drēbēs.  

Plkst.10.30 esam sakāpuši autobusā, un dodamies uz Lido kalnu kur notiks sacensības. Autobusā tiek 
izdalīti sacensību numuri, lai skolēns zinātu kad katram ir jāstartē. 11.15 ierodamies Lido kalnā, un skolēni sāk 
gatavoties sacensībām, sāk vilkt kājās zābakus, daži mēģina pat ievaskot dēļus lai labāk slīdētu( Toms Jankavs 
un Mārtiņš Grinbergs). 11.30 notiek neliela sacensību atklāšanas ceremonija, kur paziņo kā notiks sacensības. 
Jau pēc dažām minūtēm mūsu skolēni dodas apskatīt sacensību trasi, lai zinātu katru knifiņu kas palīdzētu 
nekļūdīties sacensībās.  

Plkst. 12.00 galvenais tiesnesis dod starta signālu un paziņo visiem dalībniekiem, ka ir jāatbrīvo trase, 
lai varētu sākties sacensības. Kalnu slēpošana un snovbords notiek paralēli kalnam, un tāpēc vienlaicīgi sākās 
sacensības. Galvenais tiesnesis atklāšanas ceremonijā paziņoja, kāda būs sacensību kārtība kalnu slēpošanā: 
izbrauks visas grupas meitenes un tad visas grupas zēni, bet snovbordā sākumā trešās  grupas zēni un meitenes, 
pēc tam otrā grupa un tad pirmā grupa. Un to skolotāja Daude arī autobusā atkārtoja, bet, protams, ir daži labi 
cilvēciņi, kuri to nedzirdēja, un tas viss vairāk attiecās uz kalnu slēpotājiem, kuri nokavēja savus startus kā, 
piemēram, 12 klases meitenes - Ieva Lauska, Agnese Baltiņa, Kristīne Neikena un snovbordisti arī bija daži 
kuri nokavēja, kā, piemēram, viens no brāļiem Freimaņiem, kurš pa to laiku bija aizgājis paēst pusdienas, 
īstenībā viņš nebija vienīgais kurš pusdienu dēļ nokavēja savu startu. Laikam mūsu skolēni bija atbraukuši uz 
pusdienām, nevis lai startētu sacensībās  

Ar to šī diena nebeidzās! Bija viens atgadījums, kur viens no Rīgas autobusiem bija ieslīdējis grāvi, un 
nobloķējis visu ceļu tā, ka pārējie autobusi netika garām. Kad tuvojās sacensības uz beigām sacensību tiesnesis 
paziņoja, ka tikai pēc divām stundām varēs atbraukt pienācīgs vilcējs, kurš palīdzēs izvilkt laukā no grāvja 
autobusu. Līdz ar to mūsu skolēniem bija jādodas uz citu autobusu, lai dotos atpakaļ uz Ērgļiem uz 
apbalvošanas ceremoniju. Lielākā daļa kopā ar skolotāju Arni Šķēli devās uz autobusiem, bet skolotājs Māris 
Liepiņš un Iveta Daude ar 8 skolēniem vēl palika uz vietas Lido kalnā, jo nevarēja visi sakāpt vienā autobusā. 
Pa to laiku, kamēr gaidījām autobusu atpakaļ atbraucot uz Lido kalnu, spēlējām kārtis „Duraku”. Pagāja 
nepilnas kādas 30 minūtes kad man iezvanījās telefons un zvana skolotājs Arnis Šķēle un saka, ka viņš ar 
skolniekiem ejot ar kājām, jo esot viņu autobuss arī ieslīdējis grāvī un šoferis sakot, ka vairs nekur nebrauks 
uz priekšu, jo neko neredzot cauri stiklam un ir apledojis ceļš. Kā beigās izrādījās tad viņi bija nogājuši 
aptuveni 8 km, kad tikai atbrauca pakaļ autobuss. Savukārt mums pakaļ atbrauca tikai pēc kādas pusotras 
stundas un arī mums vajadzēja iet ar kājām 2 km lai tiktu uz autobusu, jo policija bija pateikusi, ka nelaidīs 
vairs nevienu autobusu uz Lido kalnu, lai vēl kāds neieslīd grāvī. Nācās iet ar kājām! Kā bērniem teicu tad šī 
mums ir kā izdzīvošanas skola, bet brīnumainā kārtā neviens no bērniem nesūdzējās, un bija jautrā 
noskaņojumā.  

Ap plkst. 18.50 sveiki un veseli nokļuvām Ērgļos uz vakariņām, cits vēl uzskrēja augšā uz savu istabiņu, 
lai noliktu somas. 19.10 devāmies lāpu gājienā, kas ir Olimpiādes tradīcija no Ērgļu arodvidusskolas līdz Ērgļu 
estrādei, pēc tam sekoja skaista uguņošana par ko skolēni bija priecīgi.  

Pulkstens 20.00 notika apbalvošanas ceremonija, kuru mēs ar nepacietību gaidījām, jo tieši mūsu 
skolēns Kristaps Blūms no 12e klases izcīnīja 1. vietu kalnu slēpošanā. Kā arī mūsu skola saņēma Swedbankas 



galveno balvu un tā bija par kuplāko komandas pārstāvniecību, un saņēmām lielu jo lielu Torti. Par to mums 
bija ļoti liels gandarījums. Pēc apbalvošanas ceremonijas sacensību dalībniekiem bija diskotēka kopā ar Tomu 
Grēviņu, bet skolotāji tika aicināti uz noslēguma ceremonijas vakariņām. 
Par nakts izklaidēm kas notika ceturtā stāva istabiņās no 206 - 220 jautājiet saviem klasesbiedriem( vai 
arī mūsu skolas olimpiādes pārstāvjiem), jo to nu šoreiz neatklāsim Jo mūsu skolai bija atvēlēt viss 
ceturtais stāvs. 

5. februāra rīts sākās, kā nu kuram cits vēlējās ilgāk pagulēt, cits devās uz brokastīm lai pēc tam doties 
uz blakus kalnu un pasnovotu, cits lai doties un apskatītu pilsētu. Tā nu pagāja šīs pāris stundas līdz pusdienām, 
kur mūsu skolas skolēni paēda arī iegūto vakardienas skaisto torti, lai pēc tam doties uz Mežezera kalnu kur 
bija paredzēts pavadīt trīs stundas uz kalnu.  

Pulkstens 14.30 esam ieradušies Mežezera kalnā, kur skolotāja aiziet un nopērk skolēniem pacēlēja 
biļetes, tā nu mēs pavadām šīs trīs stundas uz kalnu, kā nu kurš cits uz slēpēm, dēli vai arī uz mīkstiem pūšļiem. 
Bija jau pienācis laiks kad jādodas ceļā uz mājām. Protams, ceļā uz mājām daudzi skolēni gulēja, jo abu dienu 
piedzīvotais bija nomocījis skolēnus. Un ap pulkstens 19.50 esam ieradušies atpakaļ Rīgā sveiki un veseli, jo 
iztikām bez kādām traumām. Apjautājoties skolēniem visi bija priecīgi par olimpiādi un to piedzīvoto.  
Latvijas Jaunatnes ziemas olimpiādes mūsu skolas skolēnu rezultāti: 
 Kalnu slēpošana: 1. grupa zēni  

1. vieta Kristaps Blūms; 
6.   vieta Pēteris Kovisārs; 
25. vieta Edvards Zvaigzne Saulīte. 

50 sportistu konkurencē. 
       2. grupa meitenes 
    14. vieta Katrīna Veinberga; 
    15. vieta Beatrise Eleonora Stabiņa; 
    16. vieta Linda Āboliņa; 
    18. vieta Ieva Hūna. 
31 sportistu konkurencē. 
 Snowbords:    1. grupa zēni 
    7. vieta Bruno Treiguts; 
    8. vieta Mārtiņš Grinbergs; 
    9. vieta Roberts Rutks; 
    11. vieta Toms jankavs; 
    15. vieta Kristaps Heinsbergs; 
    16. vieta Mārtiņš Blumbergs; 
    17. vieta Artūrs Strazdiņš; 
    35. vieta Gints Bērziņš; 
    42. vieta Otto Buls; 
    43. vieta Kristaps Blumfelds; 
    46. vieta Reinis Frīdbergs; 
    49. vieta Emīls Donovs; 
    50. vieta Eduards Siliņš; 
    52. vieta Toms Hansons; 
    53. vieta Gatis Briģis. 
55 sportistu konkurencē. 
        1. grupas meitenes 
    6. vieta Lauma Liberte; 
    7. vieta Kitija Kauliņa; 
    22. vieta Jolanta Līva; 
    27. Alise Orehova. 
28 sportistu konkurencē. 



        2. grupas zēni 
    7. vieta Niklāvs Freimanis; 
    13. vieta Gustavs Mežulis; 
    25. vieta Artis Ķezberis; 
    27. vieta Dāvids Joma. 
27 sportistu konkurencē. 
       2. grupas meitenes 
    7. vieta Anete Nesaule. 
10 sportistu konkurencē. 
 
 
 

 
Vēlreiz liels paldies visiem skolēniem, kas piedalījās Latvijas Jaunatnes ziemas olimpiādē, kā arī mīļš 

paldies sporta skolotājiem. 
 
     


